
Politieke vragen fracties VVD, SGP en DURF 

 

Aan:    College van burgemeester en wethouders Gemeente Katwijk 

Van:    VVD, SGP en DURF 

Betreft:  Vragen ex art. 41 RvO inzake cashless betalingen Zwembad Aquamar 

Datum:    16 november 2023 

 

 

Geacht college, 

 

Deze week namen de fracties van VVD, SGP en DURF kennis van het bericht dat Zwembad Aquamar vanaf 1 januari 

2024 cashless zal gaan werken. Bij de fracties leven zorgen over de gevolgen van dit besluit, vooral voor jonge kinderen 

die vaak een ‘centje’ meekrijgen om met vriendjes of vriendinnetjes te gaan zwemmen, ouderen voor wie een pinpas 

geen prettige of gepaste optie is (om welke reden dan ook) en inwoners (veelal mensen met een lager inkomen) die 

hun maandgeld pinnen om beter grip te houden op hun financiën. 

 

Zwembad Aquamar valt onder het Sportbedrijf Katwijk, waarvan de gemeente voor 100% aandeelhouder is. Derhalve 

leggen we de volgende vragen voor aan het college. 

 

1) Was u vooraf bekend met het besluit van Zwembad Aquamar om per 1 januari 2024 cashless te gaan werken? 

 

2) Hoe staat het college in de ontwikkeling dat bij het Sportbedrijf Katwijk aangesloten (binnen)sportlocaties besluiten 

cashgeld in de ban te doen en in plaats daarvan alleen elektronische‐ en pinbetalingen aan te nemen? Wordt bij de 

invoering van cashless betalen rekening gehouden met kwetsbare groepen, zoals genoemd  in de  inleiding van deze 

vragen, die vaak gebruik maken van contante betalingen? 

 

3) Elke ondernemer, en ook een sportaccommodatie zoals Zwembad Aquamar, mag zelf de keuze maken om wel of 

geen contant geld toe te staan. Tegelijkertijd is er voor een zwembad, in tegenstelling tot bijvoorbeeld een bakker die 

geen cash accepteert, geen alternatief of directe concurrent. In hoeverre is dit meegewogen in de besluitvorming om 

geen cashgeld meer toe te staan? 

 

4) Wat is thans de verhouding tussen contante‐ en pinbetalingen binnen het zwembad?  

 

5) Is er gekeken naar andere zwembaden voorafgaand aan de besluitvorming? Zo ja, wat kwam hieruit naar voren? Zo 

nee, waarom niet? 

 

6) Het  is de  fracties van de VVD, SGP en DURF bekend dat veel  jonge kinderen zelfstandig met vrienden naar het 

zwembad  gaan  en  daarvoor  van  ouders  contant  geld meekrijgen,  om  de  entree  te  kunnen  betalen  én  wat  te 

eten/drinken ter plaatse. Zo zetten zij de eerste stappen richting een zelfstandig leven, leren ze beslissingen te nemen 

en om te gaan met geld, en zijn de risico’s beperkt wanneer het onverhoopt toch mis gaat. Bovendien  leren ze de 

waarde van geld inzien. Hoe kijkt het college er naar dat met dit besluit kinderen deze kansen en lessen nu niet langer 

krijgen? 

 

7) De fracties van de VVD, SGP en DURF lezen dat ‘op termijn’ ook met een bezoekerspas kan worden betaald. Betekent 

dit dat dat ook per 1 januari 2024 mogelijk zal zijn? Zo nee, is het mogelijk het cashless betalen uit te stellen tot de 

invoering van betalen per bezoekerspas? 

 

De ondergetekende fracties zien de beantwoording van de vragen gaarne tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lennart van der Plas    Jaap Klok              Jan van Dam          Arie van Rooijen 

Fractievoorzitter VVD    Raadslid SGP              Raadslid SGP          DURF 


